Microwavable Stainless Steel Containers



Quick User Guide

Please follow these guidelines for proper usage.

♠ WARNING!

After heating, the product will become very hot, please use pot holder or oven mittens when retrieving product from the oven to avoid getting scalded.

Microwave Heating

- DO NOT place the lid in the microwave oven, and DO NOT use aluminum foil or plastic wrap to cover the product during heating.
- DO NOT allow the product to come in touch with metal object or the oven wall to avoid causing sparks.
- DO NOT put other containers in the microwave oven when heating this product.
- DO NOT use this product with microwave power over 1000W (medium power) and heating time over 5 minutes.
- This product is not suitable for use with Microwave Grill function.
- DO NOT heat empty product in the microwave oven.
- DO NOT use this product to microwave popcorn, caramelized sugar or sugar syrup.

Oven Heating

DO NOT place the product lid in the oven.

Induction Cooker Heating

- Remove the product lid when using induction cooker.
- Only suitable for reheating food over low heat.
- DO NOT use the product as a cooking utensil for high heat cooking with oil.

Note:

- This product can be used for storing food in the refrigerator or freezer. Keep the lid away from heat sources.
- For food with liquid, DO NOT fill to above 70% of the product. Leave ample space in case the food expands after freezing. It is recommended to let the product defrost in ambient temperature 2-3 minutes before opening the lid.
- DO NOT drop this product or apply external impact in order to avoid causing dents.
- DO NOT cut food on this product, or use abrasive cleansers or scouring pad to clean this product to avoid causing scratches.
- This product may take 2-3 times longer than glass or plastic containers to heat up in the microwave oven, therefore the food may come out dryer. It is recommended to add a suitable amount of water into the food before microwaving.

Customer Service & Repair Centre

Hong Kong

Unit B, G/F, Sunshine Kowloon Bay Cargo Centre, 59 Tai Yip Street, Kowloon, Hong Kong Tel: +852 2773 2888 Fax: +852 2356 9798

Email: repairs@germanpool.com

Macau

A, 1 Andar, Mei Kui Kuong Cheong Fase 2, No.515 Avenida Do Conselheiro Borja Macau Tel: +853 2875 2699

Fax: +853 2875 2661



可微波 不銹鋼保鮮盒 快速使用指南

GERMAN

請遵循以下指示正確使用本產品。

⚠ 警告!

產品加熱後,盒身會變得很熱,取出時必須使用隔熱手套或隔熱墊,以免燙傷。

微波爐加熱

- · 只有盒身可放入微波爐中使用,嚴禁放入上蓋;嚴禁使用鋁箔或保鮮膜等物品覆蓋容器加熱。
- · 嚴禁盒身接觸爐內的金屬材質或爐壁,以避免產生火花。
- 嚴禁在微波爐中同時與另一個容器一起使用。
- · 確保微波加熱功率為1,000W(中火)或以下,及加熱時間在5分鐘之內。
- 嚴禁使用微波燒烤功能。
- 嚴禁在微波爐中使用空的不銹鋼容器。
- 嚴禁使用本產品在微波爐中製作爆谷、融化糖或糖漿。

焗爐加熱

· 只有盒身可放入焗爐中使用,嚴禁放入上蓋。

電磁爐加熱

- · 只有盒身可放在電磁爐上使用,嚴禁使用上蓋。
- · 僅適用於以小火翻熱食物。
- 嚴禁將盒身當作鍋具,以大火及油烹調食物。

注意:

- · 本產品可存放食物於冰箱或冷凍庫中,上蓋請勿靠近熱源。
- 放入冷凍庫前,含有豐富水份的固體食物或液體,切勿超過約7分滿,需預留空間以防食物冷凍後體積膨脹。建議在室溫下解凍2-3分鐘後才打開盒蓋。
- · 保鮮盒請避免高處掉落或外力撞擊,任何外力擠壓、撞擊或掉落皆可能造成本產品凹陷變形。
- · 請勿直接在產品上切割食物或使用粗糙顆粒之清潔劑、銅絲刷或研磨刷擦洗本產品,以免刮傷產品。
- · 使用微波爐加熱時間可能比玻璃或塑料容器長2-3倍,有可能令食物可變得較乾,建議為食物先加入適當水份。

客戶服務及維修中心

香港

九龍大業街59號

三湘九龍灣貨運中心地下B室

電郵: repairs@germanpool.com

電話:+852 2773 2888 傳真:+852 2356 9798

澳門

澳門青洲大馬路(青洲新路) 515號美居廣場第二期1樓A座

電話:+853 2875 2699 傳真:+853 2875 2661

